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In the article, I have discussed managing the energy supply process to improve 
industrial safety and competitiveness. A special place in the management of industrial 
production is given to the control over all types of processes. An action plan has been 
developed for this purpose, and all possible risks have been analyzed. I have identified 
the risks that need to be managed and that can be neglected. It is proposed to introduce 
an automated risk management system and internal control of the enterprise’s energy 
supply, which can simplify management and minimize all major risks. Software is 
offered. It is necessary in the process of work in which all the necessary functions for 
management can be incorporated. 
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Воронин В.Н., Ионцева М.В.

Self-management и психология влияния
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2022

Описываются общие принципы и закономерности взаимодействия, объясняется психология 
влияния в ситуациях делового взаимодействия, подробно рассматриваются ситуации, раз‑
решить которые можно только с помощью влияния собственной личности, говорится о само‑
мотивации, time-management и управлении эмоциональным состоянием.
Как известно, self-management, или самоуправление, — это процесс управления собой для 
достижения собственных целей, который позволяет оптимально использовать собственные 
возможности, сознательно управлять событиями, способствует формированию самодостаточ‑
ной, гармонично развивающейся личности.
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